
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Oppvekstutvalget 
Møtested: Skaugdalen Montessoriskole og Basishallen i Rissa 
Dato: 30.08.2018 
Tid: 09:00-15:45 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Aud Dagmar Ramdal Leder IF-SP 
Daniel Lyngseth Fenstad Nestleder IF-HØ 
Sigurd Saue Medlem IF-SV 
Stefan Hansen Medlem IF-V 
Lillian Nøst Medlem IF-HØ 
Rune Tveiten Medlem IF-AP 
Gerd Janne Husby Medlem IF-AP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Malin Lyng MEDL IF-HØ 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Arne Langmo Malin Lyng IF-SP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Finn Yngvar Benestad Oppvekstsjef / sekretær 

 
 
 
Merknader:  
 
Ingen merknader til innkalling og dermed godkjent. 
 
Orienteringer (OS): 
 
Type sak Tema Behandling 

OS Omvisning og 
orientering om 
Skaugdalen 
Montessoriskole 

Rektor Unn Kristin Daling og de to 
montessorilærerne Arnhild Olsøy og Marit 
Vemundstad orienterte om montessoripedagogikk 
og om måten de arbeider på ved Skaugdalen 
Montessoriskole. Det er for tida 28 elever ved 
skolen, 14 på småtrinnet og 14 på mellomtrinnet. Vi 
besøkte klasserommene og observerte elevene i 
arbeid. Alle elevene arbeidet med sine egne 
arbeidsoppgaver.  



OS Omvisning og 
orientering om 
Basishallen i Rissa 

Per Brovold orienterte om hvordan Basishallen kom 
i stand, og hvordan de har greid å bygge hallen for 
rundt 21 mill. kr. Basishallen inngår i selskapet 
Rissahallen SA, og Indre Fosen kommune og 
Trøndelag fylkeskommune er de største 
leietakerne.  Magnar Alseth fortalte om Rissa 
skytterlag og vektla den verdien deres arbeid har 
som et forebyggende og sammensveisende arbeid, 
på tvers av generasjoner. Han tok oss med opp i 
miniatyrskytingsarenaen og de sosiale rommene i 
tredje etasje. Tove Solli viste oss selve turnhallen og 
gymsalen, og orienterte om det omfattende arbeidet 
turngruppa driver, med over 200 barn og unge fra 
hele kommunen i aktivitet hver torsdag.  
Politikerne ble bedt om å se til at man finner en 
tilfredsstillende trafikkløsning for området rundt 
Rissahallen. I dag er det trafikkaos, spesielt nå 
turnerne kommer på trening. Hvis det da samtidig er 
et arrangement i Bojersalen, er situasjonen helt 
utenfor kontroll.  

OS Inneklimaproblematikk 
ved Skogly 
friluftsbarnehage 

Styrer Dagrun Fissum Solli orienterte 
Oppvekstutvalget om at det ved Skogly 
friluftsbarnehage er gjennomført nytt tilsyn fra 
Folkehelse Fosen. Tilsynet konkluderer med at 
barnehagens kjellerlokaler ikke kan benyttes til 
aktiviteter for barn. De kan heller ikke brukes til 
lagringsplass for utstyr og leker. Styret i Skogly 
samfunnshus har engasjert et firma til å tegne 
forslag til et tilbygg på bakkeplan, som skal romme 
de funksjoner som ikke lenger vil være tilgjengelige 
for barnehagen. Oppvekstutvalget fikk innblikk i 
disse skissene.   

Drøftingssak Åpen post   Vanvikan barnehage:  
Sigurd Saue (SV) tok opp denne saken. Han 
ønsker at vedtaket som ble fattet den gangen 
Borgly fikk innvilget 11 ekstra ekvivalenter, tas 
opp igjen i førstkommende møte i 
Kommunestyret. Det er enighet i 
Oppvekstutvalget om at det er feil at vedtaket om 
Borgly sa noe om nedskjæring i en annen 
barnehage i Vanvikan krets (den kommunale 
barnehagen i Vanvikan). Det er noe uenighet i 
utvalget om hva som er den beste måten å 
formulere dette på. Oppvekstsjefen blir enig med 
rådmannen om hvordan saken skal legges fram.  
 
I etterkant av Oppvekstutvalgets møte er 
oppvekstsjefen blitt klar over at Formannskapet i 
møte samme dag ønsket at saken om Vanvikan 
barnehage tas inn i investeringsbudsjettet i 
Økonomi og handlingsplanen 2019-2022. Det blir 
derfor ikke tatt opp som egen sak i 
Kommunestyret 13.09.2018.  
  



 Bruk av arbeidsgrupper til å drive planarbeid: 
Daniel Fenstad (H) tok opp denne saken. Han 
synes det er uryddig med arbeidsgrupper som 
jobber utenom det politiske og administrative 
systemet, slik det for tida er i Vanvikan. Folk i 
arbeidsgruppa har uttrykt at de opplever at det er 
bortkastet tid, når de avklarer ting, som 
politikerne kan fatte vedtak på, på tvers av 
arbeidsgruppas forslag. Daniel mener at vi har en 
administrasjon som skal gjøre 
utredningsarbeidet. Systemet med 
arbeidsgrupper kan bli rotete. Det kan bli 
vanskelig å koordinere og plassere ansvar der 
det hører hjemme. Ikke alle i utvalget er enige 
om at arbeidsgrupper er en uryddig måte å 
arbeide fram en sak på. Det kan være en god 
måte å involvere parter og få inn 
lokalkunnskapen tidlig i en sak.  
  

 Redusert stilling:  
Oppvekstsjef Finn Yngvar Benestad orienterte 
om at han fra 1. oktober 2018 tar ut 40 % AFP og 
reduserer til 60 % stilling. Han fortsetter som 
oppvekstsjef.   

 
 
 
Referatsaker 4 og 5/18: 
 
Brevenes innhold ble referert. 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
PS 14/18 Suppleringsvalg til samarbeidsutvalgene ved Vanvikan 

barnehage og Vanvikan skole 
 

DR 5/18 Overføring av kommunens  Olweus-instruktør fra skole til 
Pedagogisk-psykologisk tjeneste (PPT) 

 

DR 6/18 Utkast til tilstandsrapport 2018 for de kommunale 
barnehagene i Indre Fosen 

 

RS 4/18 Svar på brev vedr. barnehagetilbud i Rissa sentrum  
DR 7/18 Tilstandsrapport 2018 for grunnskolene i Indre Fosen 

kommune 
 

RS 5/18 Svar på spørsmål vedrørende kommunal finansiering av 
skolefritidsordning ved Skaugdalen Montessoriskole 

 

 
 

PS 14/18 Suppleringsvalg til samarbeidsutvalgene ved Vanvikan barnehage og 
Vanvikan skole 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Saken fremmes uten innstilling 
 
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 30.08.2018  
 



Behandling: 
 
Leder Aud Dagmar Ramdal (SP) foreslo Sigurd Saue (SV) som vararepresentant i 
samarbeidsutvalget ved Vanvikan barnehage og som vararepresentant i samarbeidsutvalget 
ved Vanvikan skole. 
 
Aud Dagmar Ramdal (SP) sitt forslag ble enstemmig vedtatt.   
  
Oppvekstutvalgets vedtak: 
 
Sigurd Saue (SV) oppnevnes som vararepresentant i samarbeidsutvalget ved Vanvikan 
barnehage og som vararepresentant i samarbeidsutvalget ved Vanvikan skole. 
 
 

DR 5/18 Overføring av kommunens  Olweus-instruktør fra skole til Pedagogisk-
psykologisk tjeneste (PPT) 

Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 30.08.2018  
 
Tema til drøfting: 
 
Rådmannen ber Oppvekstutvalget drøfte om   

 rollen som Olweus-instruktør skal flyttes fra skole til Indre Fosen pedagogisk-psykologiske 
tjeneste  

 instruktørressursen kan økes opp fra 10 % til 20 %  
  
Behandling i utvalget: 
 

 Utvalget drøftet om det kan være aktuelt å øke denne ressursen ytterligere, f. eks. til en 
40 % stilling som skal jobbe på systemnivå. Jo mer fokus vi setter på systemarbeidet, jo 
bedre jobb vil lærerne også være i stand til å utføre, både i undervisning og 
sosialpedagogisk arbeid. I så fall tenker man å omfordele penger i oppvekstsektoren, 
f.eks. fra videreutdanning og over til det forebyggende arbeidet. Se dette i forbindelse 
med inkluderingsprosjektet.  

 Utvalget synes det er fornuftig å legge instruktørrollen til PPT. De vil bli mer kjent med 
hvor skoen trykker i skoler og etter hvert barnehager. Det skal utvikles interne 
ressursteam på hver skole, et støttesystem.  

  
Oppvekstutvalgets konklusjon: 
 

 Utvalget er positive til å flytte Olweus-instruktørrollen over til PPT. 
 Til neste møte ønsker utvalget en nærmere beskrivelse av  

o Olweus-instruktørens oppgaver, og hva rollen vil innebære hvis vi legger enda flere 
ressurser inn i rollen 

o hvor vi kan hente stillingsressurser fra 
 

 

DR 6/18 Utkast til tilstandsrapport 2018 for de kommunale barnehagene i Indre 
Fosen 

Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 30.08.2018  
 
Tema til drøfting: 
 



 Samlet tilstandsrapport for de kommunale barnehagene i Indre Fosen legges fram til 
drøfting/dialog. Tre av barnehagestyrerne og tillitsvalgte deltar i denne delen av møtet.   

 Hovedhensikten med dialogen er å komme fram til satsingsområder og nye utviklingsmål 
for kommende fireåresperiode for barnehagene i Indre Fosen kommune.   

 Rådmannen ønsker en tilbakemelding på rapportens form og innhold, slik at det ev. kan 
gjøres forbedringer før rapporten går til politisk behandling.  

  
Behandling i utvalget: 
 

 Utvalget er opptatt av at tilstandsrapporten bør inneholde vurderingstema som er knyttet 
til lov og forskrift, der barnehagene redegjør for hvordan de jobber for å oppfylle 
lovens/forskriftens krav. I tillegg kan barnehageeier i samråd med barnehagene  gi noen 
få satsinger. Det er viktig at disse satsingene ikke tres ned over hodene på barnehagene.  

 Når vi skal velge satsingsområder, er det viktig å se oppvekstsektoren i sammenheng. 
Det innebærer at Inkludering på alvor må være en satsing i både barnehager og skoler.  

 Foreldreveiledning ses også på som et viktig forebyggende arbeid, som Oppvekstutvalget 
har satt på dagsorden tidligere.  

 Mange barnehager oppgir at de ikke fyller rammeplanens mål innenfor temaet digitale 
verktøy. Utvalget spør om dette er noe man savner, eller om barnehagene nevner dette 
fordi det kreves av dem, uten at de har nok kunnskap på dette feltet. Barnehagene ønsker 
å bidra til at barna lærer om positiv bruk av digitale verktøy.  

 Barnehagene er opptatt av å finne ut hvordan de kan sette av tid til at pedagogiske ledere 
får utført sitt planarbeid (fire timer per uke), uten at det går ut over barna og de andre 
ansatte i barnehagene. Utvalget ber barnehagene om å skissere hvordan dette kan løses, 
og hvor mye penger som trengs for å få det til. Utvalget ber styrerne om å undersøke 
hvilke løsninger man har for dette i andre kommuner. Er eneste løsning å øke 
grunnbemanningen? Styrerne leverer sine innspill i god tid før saken kommer opp til 
politisk behandling i slutten av september.  

Utvalget ber om at tilstandsrapportens kapittel 4 ses på på nytt. Styrernes administrasjonstid i 
små barnehager bør bl.a. drøftes i dette kapitlet. 
 
Oppvekstutvalgets konklusjon: 
 
Oppvekstutvalget ønsker å bidra til å finne løsninger for å få pedagogenes plantid på plass. 
Dette er ikke en satsing, men en ryddejobb som er nødvendig, blant annet for at barnehagene 
skal få tid til å jobbe med satsingsområdene.  
Styrerne ber også om at vi ser på styrernes administrasjonstid i de små barnehagene. Dette 
bør drøftes i tilstandsrapportens kap. 4.  
  
Oppvekstutvalget har følgende forslag til satsinger i barnehagene. Blant disse bør det velges ut 
to eller tre: 
 

 Kommunikasjonsstrategi for barnehagene.  
 Foreldreveiledning - ICDP.  
 Inkludering på alvor. 
 Positiv bruk av digitale hjelpemidler som et verktøy for læring.  

  
Forslagene sendes ut til barnehagene. Hver barnehage oppfordres til å velge ut de to 
satsingsområdene som de setter høyest på lista. 
 
 

RS 4/18 Svar på brev vedr. barnehagetilbud i Rissa sentrum 

DR 7/18 Tilstandsrapport 2018 for grunnskolene i Indre Fosen kommune 

Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 30.08.2018  



 
Tema til drøfting: 
 

 Samlet tilstandsrapport for de kommunale grunnskolene i Indre Fosen legges fram til 
drøfting/dialog. To av rektorene og tillitsvalgte deltar i denne delen av møtet.   

 Hovedhensikten med dialogen er å komme fram til satsingsområder og nye utviklingsmål 
for kommende fireårsperiode for grunnskolene i Indre Fosen kommune.   

 Rådmannen ønsker en tilbakemelding på rapportens form og innhold, slik at det ev. kan 
gjøres forbedringer før rapporten går til politisk behandling.  

  
Behandling i utvalget: 
 
Som nevnt under behandlingen av barnehagens tilstandsrapport, ønsker oppvekstutvalget at 
tilstandsrapporten inneholder vurderingstema som er knyttet til lov og forskrift, der skolen 
redegjør for hvordan de jobber for å oppfylle lovens/forskriftens krav. I tillegg kan skoleeier i 
samråd med skolene gi noen få satsinger. Det er viktig at disse satsingene ikke tres ned over 
hodene på skolene.  
Vi kan gjerne bruke satsingsområdene fra forrige runde som vurderingspunkter framover. De 
obligatoriske rapporteringspunktene om resultater og skolemiljø kan vi ikke velge bort.  

 Utvalget er opptatt av at arbeidet med fagfornyelsen vil ta mye tid framover og kreve stor 
innsats av skolene. Andre satsinger må ikke ta fokus bort fra dette arbeidet,.  

 Rektorene foreslår å bruke inkludering som en hovedsatsing, og er helt samstemt om at 
fagfornyelsen blir veldig tidkrevende.  

 Vi må fortsatt jobbe med skolemiljøet (Olweus-arbeid) og grunnleggende ferdigheter. Det 
skal det uansett rapporteres på hvert år.  

 Utvalget ønsker at avsnittet "Vurdering av måloppnåelse" under hvert punkt  inneholder 
forslag og tanker om hvordan man skal jobbe videre for å nå målet.  

 Rektorene har en kommentar under avsnittet om  inkludering: Skolene rapporterer i GSI. 
Gode spesialundervisning er fleksibel, derfor er det vanskelig å tallfeste hvor 
undervisningen "hovedsakelig" drives. De ber om at første avsnitt i dette kapitlet  
omformuleres, for å få dette fram.   

 Oppvekstutvalget er opptatt av elevenes medvirkning og motivasjon. Hva skjer når nytt 
ungdomsråd etableres i høst? Hvordan kopler vi dem på på en god måte? De har mye å 
bidra med. Er det en ide å ta dem mer med i Oppvekstutvalgets møter? Eller bør noen fra 
oppvekst være fast med i deres møter? Er det naturlig at Ungdomsrådet sorterer under 
Kulturutvalget? Er det ikke mer naturlig med Oppvekstutvalget? Daniel var leder for 
Ungdomsrådet i to år. Han tror ikke det er lurt å ha for mye fast voksendeltakelse i 
ungdomsrådets møter, voksne må heller komme inn for å orientere i aktuelle saker. Ellers 
ødelegger de voksne fort de gode drøftingene i ungdomsrådet. Konklusjon: Vi spør 
Ungdomsrådet hva de ønsker.  

 
 
Oppvekstutvalgets konklusjon: 
 
Oppvekstutvalget har følgende forslag til satsinger i skolene: 
  

 Inkludering på alvor 
 Relasjonsarbeid 

  
Forslaget sendes ut til skolene for kommentar.  
Oppvekstutvalget ønsker ikke at Olweus-undersøkelsene i sin helhet skal legges ut på 
hjemmesida. Skal den orienteres om bredt, bør det lages et sammendrag. Et sammendrag kan 
gjerne legges fram for Kommunestyret i møtet 18. oktober.   
 
 



RS 5/18 Svar på spørsmål vedrørende kommunal finansiering av 
skolefritidsordning ved Skaugdalen Montessoriskole 


